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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

De fractie van D66 heeft vragen gesteld over de reclamezuilen van Exterion Media. In deze 

informatienota worden de vragen beantwoord. 

 

1. Heeft het college op enig moment goedkeuring gegeven aan het plaatsen van 

reclamezuilen met camera’s erin?  

Nee. 

 

2. Wat zijn de locaties van de reclamezuilen en wat is Exterion Media voornemens te 

registeren van de inwoners van Zwolle?  

Exterion Media B.V. heeft 4 reclamezuilen zonder camera’s geplaatst in Winkelcentrum 

Aalanden en 15 reclamezuilen met camera’s op de perrons van het NS-station in Zwolle. 

Wij hebben van Exterion Media begrepen dat de camera’s in de reclamezuilen op het station 

op dit moment zijn uitgeschakeld en dat de camera’s niet zijn bedoeld om te worden gebruikt 

om beelden op te nemen, maar worden gebruikt als sensoren.  

Exterion Media geeft aan dat het de bedoeling is alleen statistische gegevens te genereren, 

zoals (inschattingen van) het aantal passanten, geslacht (man/ vrouw), tijd dat naar de 

reclame-uiting wordt gekeken en leeftijdscategorie en dat er geen persoonsgegevens zullen 

worden geregistreerd. 

 

3. Overweegt het college de reclamezuilen te laten verwijderen of de camera’s af te 

plakken zolang de uitkomsten van het onderzoek door de Autoriteit Persoonsgegevens 

nog niet bekend zijn?  

Het College heeft nog niet overwogen de reclamezuilen te laten verwijderen. Het College is in 

gesprek met de NS. Exterion Media heeft toegezegd de camera’s niet te gebruiken zolang de 

uitkomsten van het onderzoek niet bekend zijn. De camera’s zullen tot die tijd worden 

afgeplakt. 

 

4. Is deze functionaris door de gemeente aangesteld en zo ja; welke acties onderneemt zij 

om op tijd te voldoen aan de nieuwe Europese privacyregels? Zo nee, waarom niet?  

Ja, de gemeente Zwolle heeft in september 2014 een functionaris gegevensbescherming 

aangesteld. In juni 2017 is de Regeling bescherming persoonsgegevens vastgesteld door het 

College en zijn we bezig te voldoen aan de protocolplicht. Inmiddels zijn een aantal 

standaarddocumenten, waaronder een verwerkersovereenkomst, leveringsovereenkomst en 

een Data Protection Impact Analyse (DPIA), opgesteld. Verder is er een protocol gemaakt voor 

datalekken en is er sprake van informatievoorziening hierover op de gemeentelijke intranetsite 

om risico’s  op dit terrein te voorkomen. Momenteel wordt gewerkt aan het voldoen aan de 

documentatieplicht, aan een update van het overzicht van verwerkingen en verwerkers-

overeenkomsten. 

Het verder vergroten van bewustwording in organisatie ten aanzien van het zorgvuldig omgaan 

met persoonsgegevens blijft een belangrijk aandachtspunt. We doen dit door middel van een 

traject voor de hele organisatie het komend voorjaar. 

Dataverzameling in de openbare ruimte is volop in ontwikkeling en heeft onze aandacht. 

In opdracht van de G32, BZK en Kadaster wordt onderzoek gedaan naar sensoren in de 

openbare ruimte. Wanneer meer bekend is, zullen wij de raad hierover nader informeren.  
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5. Heeft het college informatie ingewonnen bij deze functionaris ten aanzien van de 

reclamezuilen van Exterion Media en het mogelijk in strijd zijn met het recht op privacy 

dat mensen hebben? Welke overwegingen heeft het college daarbij gemaakt?  

Nee, want het College was niet op de hoogte van de plaatsing. De Autoriteit 

Persoonsgegevens doet momenteel onderzoek of in het geval van camera’s in reclamezuilen, 

privacy niet in het geding is. We wachten de resultaten van het onderzoek van de Autoriteit af.  

 

   

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 13-02-2018 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 12 maart 2018, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


